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Consell de Barri del Clot i del Camp de l’Arpa del Clot 

Assumpte Resum d’acords 
Lloc Espai Municipal Alchemika (c. Indústria, 295 - biblioteca) 
Data i hora 15 de març del 2023, a les 18 h 
 Sessió emesa per streaming: youtu.be/z-9RY4VdM0w 
Persones assistents 
 David Escudé, president del Consell de Barri i regidor del Districte 
 Juan Cabanas, vicepresident del Consell 
 Javier Mesía, conseller de barri 
 F. Xavier Bañón, conseller tècnic 
 Rosa Alemany, consellera 
 Lourdes Arrando, consellera 
 Maria Arenillas, consellera 
 Fernando Alcalde, conseller 
 Josep Garcia Puga, gerent 
 Carme Herrero, coordinadora territorial i de projectes 
 Thais Domènech, secretària del Consell i tècnica de barri 
Entitats i equipaments 
 Plataforma Millorem el Camp de l’Arpa 
 AV del Clot-Camp de l’Arpa 
 AFA escola Miralletes 

Ordre del dia 
1. Informació sobre la modificació del Pla General Metropolità dels barris, quant a 

patrimoni i millora urbanística. 
2. Obres al carrer Rogent, entre els carrers València i Mallorca. 
3. Informació d'espais municipals als barris. 
4. Torn obert de paraules. 

1. Informació sobre la modificació del Pla General Metropolità dels barris, quant a 
patrimoni i millora urbanística. 
El conseller de barri dóna la paraula al gerent, que indica que hi ha hagut alteracions en les 
previsions d'aprovació de la modificació del Pla General Metropolità del Camp de l'Arpa del 
Clot, i, de moment, no va a aprovació inicial. Per aquesta raó posposen aquesta informació 
fins que la modificació s’aprovi i es convocarà una trobada per parlar-ne amb detall. 
El Sr. Miquel Catasús, de l’AVV Clot-Camp Arpa, diu que sembla que els costa molt explicar 
les coses. Creu que hauria de ser més senzill, i evidentment accepten fer aquesta trobada i 
allà hi seran quan se’ls convoqui. Afegeix que demanen aquesta informació perquè és molt 
important per al barri, tant per a la protecció de les façanes i altres elements patrimonials, 
paisatgístics i històrics, així com les millores que pot comportar pel que fa a equipaments i 
habitatges públics. A més, la Comissió de Patrimoni, en la qual estan integrades diverses 
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entitats, dóna la màxima importància en els tres aspectes: patrimoni, equipaments i 
habitatge. 
El gerent hi està d’acord, i indica que fins i tot hi havia un ponent emparaulat per tractar 
aquest punt. Però al darrer moment van dir-li que encara no estaven preparats per traslladar 
la informació en un Consell de Barri i que, com a associació de veïns, ja disposaven de la 
informació. Afegeix que no hi ha cap problema en fer la reunió més endavant ja que això són 
treballs que continuaran en el proper mandat. 
S’hi està d’acord i no hi ha més intervencions per a aquest punt. 

2. Obres al carrer Rogent, entre els carrers València i Mallorca. 
El conseller de barri dóna pas a tractar aquest punt que se centra en les obres de canvi de 
pavimentació del tram esmentat. El regidor Escudé pren la paraula i diu que des de principis 
de mandat han anat patint successives obres, en especial el condicionament del supermercat 
Condis amb el pas de camions de gran tonatge va anar malmetent el terra fent que fos molt 
perillós sobretot amb pluja; com que no donava temps d’obrir un procés participatiu que 
durés 2 anys van optar per, un cop acabades les obres de la cantonada, fer un paviment 
molt similar al del c. Sant Joan de Malta, de rajola més petita i de molt gruix. Si la cosa va bé 
i el veïnat està content, es posaria a tot el carrer el mandant vinent. Segons el seu parer 
està quedant prou bonic: a la part central la rajola petita dóna un aire de rambleta però en 
canvi és prou resistent per suportar el pes dels vehicles. Agraeix la col·laboració i interès de 
l’Assoc. de Veïns i Veïnes que des del primer dia ho havien reivindicat. 
Canviant de tema, comunica que hi ha una entitat que distribuirà un full amb una petita 
enquesta per avaluar el funcionament dels Consells de Barri de cara a millorar-los. 
Pregunta: el Sr. Catasús diu que tot i que ja van parlar dels usos del c. Rogent, els falta 
saber el resultat de l’estudi sonomètric de les terrasses. 
El regidor Escudé diu que encara no tenen els resultats, tot i que resulta evident que la 
situació no és comparable amb el triangle lúdic de dimecres a diumenge al Poblenou. 
Tampoc és un tema de districte, ja que es porta des de Medi Ambient. Tan bon punt tinguin 
els resultats els trucaran per convocar els col·lectius afectats: veinat, Mossos, Guárdia 
Urbana, responsables dels locals, etc. 

3. Informació d'espais municipals als barris. 
El gerent pren la paraula i comenta que en al Districte hi ha 1200 bens immobles, dels quals 
180 estan definits pels serveis patrimonials amb l’epígraf “lliures”. Per situar una mica la xifra 
comenta que en aquests 1200 bens s’inclouen els 300 que corresponen als amarres del port. 
Dels 180 béns, 86 són vials (ajustaments de les parcel·les privades) o trossos de parc. 
Concretament al Clot i el Camp de l’Arpa hi ha 7 de lliures, que són els següents: 

- 1 solar al c. Independència, 323 
- 1 sobrera de vial al pg. Maragall, 13 
- 1 solar al c. Degà Bahí (d’uns 86 m2) 
- 1 edifici de planta baixa adquirit per herència al c. Lluïsa Vidal, 4, sense destinació (tot i 

que serveis socials hi està interessat per fer-hi un espai per a dones vulnerables). 
- 1 a Nació, 16 
- 1 a Nació, 20 
- 1 a Nació, 22 
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El Sr. Catasús diu que aquesta petició era perquè en la modificació del PGM falten espais i 
edificis per tenir els equipaments que necessitem els barris, a banda de l’habitatge. Ell 
pensava que tindria un plànol de colors diferents per veure quins espais eren de 
l’Ajuntament i quins no. Ells volen saber què es municipal, perquè el c. Aragó 523 és un solar 
municipal edificable que van descobrir l’altre dia i volen saber de més espais com aquest. 
També si hi ha plantes baixes on s’hi pugués posar tot el que els fa falta, que és molt. 
El gerent diu que el Clot i el Camp de l’Arpa és el barri amb més densitat d’habitants. El 
llistat que ha comentat li poden passar en format digital, evidentment l’Ajuntament no vol 
tenir una ciutat “de barbecho” sinó que se li ha de donar i se li dona el màxim d’ús possible a 
tot els espais disponibles. Barcelona és una ciutat realment molt dotada quant a 
equipaments públics, incloent les escoles, sí bé es cert que la densitat de persones és 
enorme, tant de bo poguéssim tenir més espai verd o fins i tot un camp de futbol. 
El regidor diu que sí que volem créixer en equipament públic en els dos barris. De fet la 
modificació de la pl. Heroïnes de Girona i de la pl. Sant Josep de Calassanç (dita 
col·loquialment “plaça de les Tortugues”) els dona un dibuix que generarà un nou espai. 

4. Torn obert de paraules. 
El conseller dóna la paraula a les persones que havien demanat intervenir, i després les qui 
ho vulguin fer sense haver-ho demanat amb antel·lació. 
Pregunta: hi ha demanada una intervenció telemàtica de Francesc Vidal Sau sobre la 
reubicació del pipican de la pl. Heroïnes de Girona, però l’interessat no s’hi ha connectat. 
Pregunta: la Sra. Mercedes, indica que les tanques de l’àrea de gossos de Can Miralletes són 
molt baixetes, la vegetació està molt malament i els gossos s’escapen a la calçada, i per això 
demanaria si poguessin canviar les tanques per unes de més alçada. 
El regidor diu que s’ho anota per demanar-les més altes i igualment ho farà en les tanques 
de l’àrees del Clot. 
Pregunta: el Sr. Eloi Cucurella demana si en la pacificació del c. Muntanya hi ha hagut algun 
canvi important respecte el darrer projecte, concretament a afegir al c. Degà Bahí a un tram 
que va del c. Muntanya al c. Pistó. 
El regidor diu que no hi ha canvi, i es manté així. La idea és gairebé fer plataforma única 
perquè les voreres són molt estretes. En un futur (ja ho parlat amb el veïnat) pensa que la 
part de dalt girant per Freser a mà dreta també hauria de fer-s’hi plataforma única. 
Pregunta: Montse Martin, de la Plataforma Millorem Camp de l’Arpa, diu que està molt 
contenta que el Consell es faci al Camp de l’Arpa del Clot. Ella no vol fer cap pregunta sinó 
més aviat una reflexió seguida d’una demanda: estan veient créixer l’incivisme i la 
inseguretat de manera important al barri: robatoris, moltes cases ocupades, habitatges on hi 
ha prostitució, força gent al carrer bevent, orinant...És possible que si continuen així el barri 
entri en una deriva negativa difícil de redreçar: no hi ha equipaments, no hi ha projectes 
d’intervenció. S’han fet un fart de trucar a la policia amb la resposta reiterada que “no hi 
poden fer res”. Avui aprofiten per fer-los una crida: ajudeu-nos que el barri no es degradi, i 
això vol dir equipaments, serveis, i projectes d’intervenció. A ells i elles no els serveixen de 
res les comparacions amb altres barris donat que aquest és el seu i comparar-se amb altres 
no els treu de cap problema. 
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Pregunta: La intervenció de la Sra. Angela Rodríguez, està relacionada amb les pintades a la 
façana i persianes de casa seva. Demana que les vinguin a treure i des de l’Ajuntament li 
diuen que no hi ha res a fer i cada cop en té més. Està molt decebuda, i a sobre ha 
d’aguantar que li diguin que són obres d’art. D’altra banda comenta que el cablejat, sobretot 
el telefònic, fa angúnia de veure com estan les façanes de cable a tots els carrers. 
El regidor comenta que no li treuen les pintades perquè l’empresa que ho fa no ho tenia 
contemplat en la darrera contracta. Només s’actua de part quan hi ha pintades ofensives. 
Amb la nova contracta s’ha ampliat aquest punt i es notarà molt més. Dissortadament les 
pintades són una pràctica cada cop més extesa. Pel que fa al cablejat és un dels grans 
problemes d’aquest i de tots els barris i s’hi haurà d’actuar a nivell global. 
Pregunta: el Sr. Ángel Pérez vol parlar dels contenidors de Joan de Peguera 79, i si no els 
canvien de lloc els han d’eliminar perquè a 15 m n’hi ha d’altres i hi ha cops que no poden ni 
passar. En segon lloc els vol donar les gràcies perquè dilluns van començar les obres 
d’Eterna Memòria, que havien demanat insistentment. 
El gerent diu que els facilitaran l’informe però ja els avança que les conclusions d’aquest no 
aconsellen retirar-los. L’àrea de Neteja no ha trobat cap altra solució, i si els eliminen deixen 
descoberta tota aquella zona, cosa qeu agreuja el problema. 
Pregunta: El Sr. Guillem Tió, també en relació amb els contenidors, reitera una petició que 
no és nova relativa a tenir una via de comunicació directa amb Neteja. Mai no han obtingut 
resposta per tirar-ho endavant. 
El regidor diu que no hi ha possibilitat de comunicació directa amb els serveis de Neteja, de 
la mateixa manera en què no existeix tampoc en altres àmbits o serveis com Medi ambient o 
Seguretat. Si no fos així, estarien continuament col·lapsats. Per això, entre d’altres coses, 
estan els districtes. Cal canalitzar-ho així. 
Pregunta: El Sr. Gonzalo Pérez pregunta per les obres de Can Miralletes, i en concret li 
preocupa l’entorn: els serveis, el mobiliari, el jardins... Ara la zona intimida, el jardí està molt 
descuidat, hi ha zones molt tipus hort. Es contempla la millora d’aquest entorn? 
El regidor diu que, justament, allà hi havia horts. Per tant, veure-hi un hort no és gens 
desencertat. Veu possible programar un visita amb el veïnat per perfilar aquests detalls. 
Pregunta: El Sr. Xavier González els dóna les gràcies per estar avui al Camp de l’Arpa i 
voldrien que, dels 2 Consells de Barri anuals, un es fes al Camp de l’Arpa i l’altre al Clot. El 
Camp de l’Arpa és el primer barri en població del Districte de Sant Martí, i té 512 hab / ha. 
Donat el seu pes específic li agradaria que el govern del Districte aquí present li fes un 
balanç mandat 19-23 en relació amb el que s’ha fet al barri a part de la modificació del 
paviment del c. Rogent, refer l’entorn de Can Miralletes i el polèmic eix verd de Muntanya 
(primer es va dir reforma, després pacificació i ara Eix Verd, nom que no entèn ben bé a què 
ve quan només s’hi posaran 8 testos hidropònics en tot el carrer i més quan tenen al costat 
el c. Nació amb 96 arbres i un parc). D’altra banda, més enllà del conflicte de Muntanya i 
Mallorca sobre el qual creu que perjudica més veïnat que no pas beneficia, consideren que 
les millores i inversions finalitzades al barri durant 19-23 són proporcionals i suficients en 
relació amb el seu pes poblacional en el districte. També vol aprofitar i adreçar-se al regidor i 
altres membres del Consell de Districte, que revisin els ordres del dia dels plenaris del 
Consell del mandats i que comptin quantes vegades han fet precs ipreguntes referides al 
Camp de l’Arpa. S’ha perdut molt temps, se senten abandonats perquè al seu barri no han 
vist pas gaire cosa en relació a millores d’equipaments, hi ha molts locals buits, però no hi ha 
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habitatges ni prou aparcaments per al veïnat ja que se n’estan eliminant molts. Caldria 
pactar més amb els veïns i les veïnes i oblidar l’ideari polític. Caldrà promocionar el comerç 
de proximitat que no només existeix el carrer Rogent; hi ha Muntanya, Nació, i Freser. Com 
que no es tornaran a veure fins passades les eleccions els vol desitjar sort i, a qui guanyi, 
que agafi forces perquè la Platafoma continuarà insistint per millorar. 
El regidor diu que ell no es posarà nota però, creu que el balanç del mandat 19-23 en 
comparació amb els mandats anteriors, és excel·lent. La darrera gran inversió en 
infraestructura al Camp de l’Arpa és justament on ens trobem ara: la biblioteca i escola 
bressol. Tot i que aquest mandat ha estat breu a causa de la pandèmia, a nivell d’inversió en 
obres no s’han quedat curts: l’espai Can Miralletes ha estat una inversió important tant en la 
masia com en el seu entorn. Amb la part superior de Muntanya, Eterna Memòria i Freser, 
han recuperat el caliu d’aquesta part antiga, tot i que són conscients que han de soterrar el 
cablejat del Camp de l’Arpa i treballar amb el retranqueig, i cal no oblidar la unificació de les 
places Heroïnes de Girona i Sant Josep de Calassanç. En relació a la Guàrdia Urbana també 
han avançat: a inici de mandat es va aconseguir la separació de nocturna de Ciutat Vella i 
ara ho comparteixen amb Sant Andreu. Cada més hi ha un barri de referència al Districte en 
què s’apliquen a fons. En relació amb el Punt Verd que és tan necessari i es demana de fa 
temps, entrarà en el dibuix final de la unió i reurbanització de les places Heroïnes de Girona i 
Sant Josep de Calassanç. A l’abril covocaran una reunió expressament per parlar de tot això. 
Pregunta: El Sr. Joan Centelles té consultes sobre diversos temes de ciutat, l’aplicabilitat del 
Decidim, el disseny carril bici, però el que considera més urgent és l’incivisme dels usuaris i 
usuàries que condueixen bicis, motos per vorera, i sobretot els patinets elèctrics. La Guàrdia 
Urbana no hi pot fer res? Veu una gran ineficàcia en aquesta qüestió. 
El regidor diu que la Guàrdia Uurbana fa la seva feina, i en aquells carrers on hi ha més 
patinets es posen les sancions corresponents. Tot i això, comparteix la visió del perill que 
suposen. De fet a Barcelona s’ha prohibit el seu ús en vorera i la ciutat lidera la necessitat de 
legislar l’assegurança i casc obligatoris i la circulació pels carril bici. 
Pregunta: El Sr. Alberto Ferrer diu que hi ha un parterre al c. Aragó 651 entre c. Las Navas i 
c. del Clot on hi havia 8 arbres i ara nomes n’hi ha 3. Demana que si es tallen perquè estan 
malalts, se’n replantin de nous, i afegeix que hi ha una tanca des de fa molt temps que 
ningú retira. Ara mateix està al carril bici del mateix punt d’Aragó. 
El regidor contesta que els arbres segur que es replanten i se’n van posant a tots els 
escocells buits de la ciutat. Això sí, al seu ritme, perquè determinades espècies d’arbrat han 
de plantar-se en una concreta època de l’any. Pel que fa a la tanca aïllada al carril bici del c. 
Aragó n’ha pres nota i demanarà que se l’emportin. 
Pregunta: El Sr. Eduardo Muñoz, de l’AFA Escola Miralletes, vol demanar que es posi, 
aprofitant la unificació de places Calassanç i Heroïnes, un pas de vianants pel ptge. Roure 
per la seguretat del veïnat, atès que és el lloc més curt i per on es creua habitualment. Ja ho 
havien demanat però ho recorda perquè seria un bon moment aprofitant aquest context 
d’obres d’intervenció. D’altra banda, volen saber quan estarà en funcionament la masia de 
Can Miralletes. En tenen moltes ganes, ho estan desitjant, i volen una data més concreta. 
El gerent diu que l’espai de la masia està pràcticament acabat i que a mitjans o finals d’abril 
es recepcionarà l’obra. El mobiliari vindrà una mica més tard (cap a l’estiu), tot i això quan 
tinguin el contracte de gestió de l’informador/a-i el dinamitzador/a ja podran començar-s’hi a 
fer activitats, habilitaran elements bàsics com ara taules i cadires per poder fer alguna reunió 
i agendar visites d’entitats, escoles, ludoteques etc. Miraran d’organitzar visites amb qui 
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estigui interessat abans de fer l’obertura final. Pel que fa a l’arranjament del parc al 
desembre, Parcs i Jardins va licitar el contracte del manteniment, s’han ajustat els preus 
d’acord amb inflació i no ho tindran ara sinó que començaran les obres segurament a l’estiu. 
El regidor, pel que fa al pas de vianants, hi veu el problema que en l’espai entre Sant Quintí i 
Conca hi ha pas de viananats tant a Sant Quintí com a Conca... i un tercer pas de vianants 
en un espai tan petit 80-100 m2, és difícil. Podria estudiar-se de suprimir el de Conca o Sant 
Quintí per posar aquest, i s’ho anota per mirar-ho. 
Pregunta: en relació a la intervenció de la Sra. Maite Cusó, propietària de la Llibreria Pebre 
Negre, el regidor comenta que la queixa era per un problema de situació de les taules de la 
terrassa d’un bar davant mateix de la porta d’accés a la llibreria, però el tema s’ha resolt 
aquest mateix matí in situ. L’errada era del propietari del bar, que tenia una taula de més. 
Es dóna pas a paraules que no estaven demanades. 
Pregunta: El Sr. Xavier, veí del Camp de l’Arpa, fa una intervenció amb doble vessant: salut i 
infraestructures. El 21 d’abril de 2010 es va preveure en una illa (3700 m2) de les més grans 
de Barcelona (pg. Maragall / Indústria, Conca / Pare Claret) composta per una zona verda, 
equipaments i habitatge. Era un projecte bo que havia de ser un boom d’equipaments i 
habitatges. Com que els governs van passant però els veïnat no, pensa que cal anar-hi 
insistint. No sap si en tenen coneixement. La relació amb aspectes de salut és que en 
aquesta illa hi ha un aparcament ple d’amiant i demana com pensen fer aquesta substitució 
de plaques sense que afecti la salut dels veïns i les veïnes. 
El Sr. Catasús vol aclarir que es tracta de l’illa Gratsa, i que és una iniciativa privada amb un 
pla d’etapes que segur que, hores d’ara, ja no es compleix. Per tant, no es pot demanar a 
l’Ajuntament que compleixi sinó que cal demanar-li a Gratsa que compleixi. Pel que fa a 
l’amiant, diu que intentarà posar-lo en contacte amb una companya de la Junta, la Rosa, que 
porta aquest tema i en sap molt. 
El gerent diu que sí coneixen l'illa Gratsa i, com ha explicat el sr. Catasús és una iniciativa 
privada. Pel que fa a l’amiant, explica que no hi ha recolzament legal per poder retirar 
l’amiant d’un privat. El que hi ha és una normativa de la Generalitat que regula l’actuació de 
les persones expertes que retiren el fibrociment. Han d’actuar seguint un projecte i un 
protocol i manipulació determinada, i han de pertànyer a una empresa homologada i amb 
autorització de la Generalitat (que pot denegar i/o modificar el projecte). Per suposat la 
manipulació és sense cap risc de contaminació per a ningú. 
Pregunta: La Sra. Anna Elias, del Forn Elias, vol parlar de les obres del carrer Freser, 
concretament de la zona de càrrega i descàrrega de Freser 92. Vol saber de quina manera 
s’ho poden fer per descarregar sense destorbar però, alhora, sense ser multats. 
Pregunta: El Sr. Jordi Gras fa la mateixa pregunta però amb ubicació diferent. Al carrer 
Mallorca hi ha un carril bici al costat d’un carril bus, des de Meridiana fins a Independència, i 
hi ha moltissimes botiges de barri afectades que no poden descarregar les seves mercaderies 
o material. Hi ha molt malestar i és un problema greu que fa injust multar els comerciants. 
Té una segona pregunta en relació als estudis sonomètrics del carrer Rogent, i vol saber si hi 
ha més estudis d’aquests en altres carrers, places o parcs. 
El regidor diu que són carrers on ha d’haver-hi carril bici. Potser a les voreres del c. 
Independència podria crear-se un punt de distribució per al repartiment de mercaderies. És 
un repte de futur en què cal pensar. 
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El gerent diu que no disposa ara de la informació sobre si s’han fet més estudis sonomètrics 
però, creu que no. 
Pregunta: El Sr. Andreu Giribets, del Forn Colón, continuant el fil d’Anna Elias indica que ells 
tampoc poden descarregar al c. Muntanya / Mallorca i afecta tant els seus clients com els 
proveïdors. El Forn Colon és centenari, cada dia tenen problemes amb la Guàrdia Urbana, 
que els va dir que tindrien la clau dels pivots per poder-los obrir però no els l’han donat. 
El regidor respon que estan d’acord amb els carrils bici però, certament, hagués calgut 
preveure la situació de la càrrega i descàrrega de mercaderies i haver-la treballat 
conjuntament amb els establiments comercials. Comparteix la preocupació de les botigues,i 
en un futur potser veiem la creació de plataformes: uns espais on s’acumulin les mercaderies 
i que, amb petits vehicles, es faci el repartiment. Pel que fa a la clau dels fitons del c. 
Muntanya no li va dir que li donaria van quedar que si la càrrega i descàrrega es fa en horari 
no lectiu tindrien la solució d’habilitar aquell espai perquè ell pogués entrar amb el vehicle, i 
quan facin la pacificació ja s’habilitarà un espai per a la càrrega i descàrrega. Quan li digui 
els horaris ho parlaran amb Guàrdia Urbana. Per al Forn Elias això no serveix perquè queda 
massa lluny, i per Finestrat tampoc es pot parar ni tampoc per Xifré, que és de direcció 
contrària. Per tant, mirarien de compatibilitzar els horaris per poder fer el permís pertinent. 
Pregunta: el Sr. Catasús demana si saben com estan les obres d’accessibilitat de la L1 que 
havia de fer la Generalitat, i comunica als presents que ha portat uns quants butlletins que 
recullen totes les demandes quen tenen per al proper mandat que aviat començarà. 
El gerent diu que, de moment, no saben res de les obres d’accessibilitat de la Generalitat. 
Pregunta: uns persona pren la paraula per dir que s’ha tallat un arbre al c. Freser davant de 
la farmàcia. 
El regidor insisteix que no es talla cap arbre sinó és que està malalt, recorda als presents la 
desgràcia que va ocórrer al parc Ciutadella amb la caiguda d’una palmera. 
Es donen dues darreres paraules perquè la biblioteca ha de tancar. 
Pregunta: una senyora explica que en menys d’un any els ha marxat la llum al c Bassols / 
Xifré diverses vegades, i que estan patint talls d’electricitat de 12 hores. Diu que hi ha un 
cablejat molt antic al barri. 
El gerent li diu que l’Ajuntament no és el proveïdor de la llum i en això sí que no hi poden fer 
res. 
Pregunta: una senyora diu que al c. Provença entre Rogent i Xifré la vorera està fatal i en 
canvi si que han arreglat el carrer Dos de Maig. 
El regidor diu que potser la part del carrer Dos de Maig és del districte de l’Eixample. En tot 
cas en pren nota del mal estat de la vorera. 
La taula del Consell de Barri el dóna per acabat, agraeix l’assistència del veïnat i s’acomiada. 
A les 20.03 h s’aixeca la sessió. 
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